

Date :

التاريخ : 06 أكتوبر 2025

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market

السيد/ حامد أحمد علي المحترم،،،
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي

Greeting ,,,

تحية طيبة وبعد ،،،

Kindly be advised that the Board of Directors of International Financial Advisors Holding Company convened its meeting today, 06/10/2025, at 1:30 PM to review the proposed settlement of the debt of IFA Hotels & Resorts Company (K.S.C. Public). The Board resolved to approve the offer submitted by the aforementioned company at a price of 0.794 fils per share (100 fils as the nominal value and 694 fils as share premium)

برجاء الإحاطة بأن مجلس إدارة شركة الاستشارات المالية الدولية القابضة قد عقد إجتماعه اليوم 2025/10/06 في تمام الساعة الواحدة والنصف بعد الظهر، بشأن دراسة تسوية مديونية شركة ايفا للفنادق والمنتجعات (ش.م.ك. عامة) فقد وافق المجلس على السعر المقدم من الشركة المذكورة بسعر 0.794 فلس للسهم الواحد (100 فلس قيمة اسمية للسهم الواحد و 694 فلس علاوة إصدار).

Accordingly , upon completion of all required procedures, obtaining the necessary approvals, and the execution of the capital increase, this will result in an increase in the investment in an associate company in the amount of KD 17,334,951 and a corresponding decrease in due from related parties in the same amount.

وعليه سوف يترتب على ذلك في حال إستيفاء كافة الإجراءات المقررة والحصول على الموافقات اللازمة واتمام زيادة رأس المال زيادة الإستثمار في شركة زميلة بمبلغ 17,334,951 دينار كويتي وإنخفاض مستحق من أطراف ذات صلة بنفس المبلغ .

Regards ,

وتفضلوا بقبول فائق التحية والتقدير ،،،



صالح صالح السلمي
رئيس مجلس الإدارة

Saleh Saleh Al-Selmi

International Financial Advisors Holding -K.P.S.C
(CR 20377- Capital KD 54,253,400.400)
(+965) 22 456 631 : فاكس : (+965) 1 8444 32 - هاتف

Chairman

شركة الاستشارات المالية الدولية القابضة - ش.م.ك.ع
(سجل تجاري رقم ٢٠٣٧٧ - رأس المال 54.253.400.400 د.ك.)
دروازه العبد الرزاق - مبنى سوق الكويت مدخل أ الدور الثامن - ص.ب : 4694 الصفاة - 13047 الكويت - هاتف 1 8444 32 (+965) - فاكس : 22 456 631 (+965)